
V povprečju ugodni rezultati 
PRED DNEVI JE BILO ZASEDANJE UPRAVNEGA ODBORA 

ORRAJN® GOSPODARSKE ZBORNICE. NA KATEREM SO RAZ-
PRAVLJALI RAZEN O DOSEDANJIH REZULTATIH V GOSPODAR-
gXVU TUDI O NEKATERIH OSNOVAH DOLGOROČNEGA PLANIRA-
MJA. NADALJE PODROBNO O RAZVOJU GOSPODARSTVA V CELJ-
SKEM OKRAJU V NASLEDNJEM LETU TER O NEKATERIH PERE-
MH PROBLEMIH KADROVSKE POLITIKE V NASIH GOSPODAR-
SKIH ORGANIZACIJAH. 

prav gotovo je res, da smo lahko 
rezultati g ibanja gospodarstva v 

Lvpreč ju in p r imer j av i s .preteklim 
l^om lahko letos samo zadovoljni. 
Vendar moramo tud i vselej pribit i 
I , v povprečju, ta pa dviguje jo ne-
l^tera izredno dobra iindustrijska 
nodjetja — in hk ra t i tudi v pr imer-
i l i s pretekl im letom. Zaradi tega 

aiani upravnega odbora menili — 
preteklo leto je, ka r zadeva g ibanje 
gospodarstva, bilo eno najs labš ih — 

da je predvsem potrebno p r imer ja t i 
uresničene zadolžitve posameznih go-
spodarskih organizacij . Vendar tudi 
na ta način v povprečju za ves o k r a j 
dobimo zelo ugodne rezultate. 

Vredno pa je posebej pohvali t i iz-
redno pr izadevan je za uresničitev 
plana izvoza in s t r eml jen ja nekate-
rih gospodarskih organizacij , da se 
mijno splošnega plana vk l juču je jo v 
mednaiiodno delitev. Toda tudi tu 
moramo pripomniti , so dejali na seji 

upravnega odbora zbornice, da ob-
s t a j a j o v s t ruktur i izvoza velike ano-
mah je , ki pa so tudi osnova za trdi-
tev, da bi z odpravo teh lahko do-
segli na tem področju še lepše re-
zultate. 

Posebno pozornost so člani uprav-
nega odbora posvetili neka ter im 
osnovnim zahtevam za sestavo kr .t-
koročnih in dolgoročnih načr tov raz-
voja gospodarskih organizacij in ob-
močij. Pri tem so kot prvi pogoj po-
stavili nas lednje elemente: 

Večji, bolje rečeno popolen pre-
gled nad realnimi možnostmi raz-
voja. 

Določiti potrebna sredstva za 
začrtani razvoj, ki je v bistvu pozne-
je lahko osnova za dolgoročnejšo fi-
nančno politiko ki usmeritev investi-
ranja. 

Večji pregled nad posameznimi 
obrati in ekonomskimi enotami v de-
lovni organizaciji. 

Predvsem pa bo potreben, so 
menili, veliko večji pregled nad 
splošnimi pogoji poslovanja in go-
spodarjenja- Hkrati so tudi dejali, 
da je razumljivo, da bo letne razvoj-
ne načrte potrebno prilagojevati se-
demletnemu razvojnemu programu. 

Ko so v razpravi še podrobneje 
razvijali nekatere misli, so posebej 
poudarili, da se je potrebno boriti 
proti vsem pojavom formalizma pri 
izdelovanju letnih in zlasti sedem-
letnega razvojnega načrta. Istočasno 
pa je potrebno temeljito analizirati 
nekatere obsežne razvojne načrte, 
kajti praksa je že dokazala, da so 
ponekod v razvojnih programih sku-
šali dokazati rentabilnost za vsako 
ceno, kar se je vselej maščevalo. 

— m 

Makedonski zbor 
»Stiv Naumov« v Celju 

Pojutrišnjem, torej v nedeljo, 29, 
septembra ,bo v Celju gostoval me-
šani pevski zbor kulturno umetniš-
kega društva »Stif Naumov« iz Bi-
tola v Makedoniji- Ta priznani zbor, 
ki ima za sabo že veliko let plodnega 
dela, bo priredil za Celjane dva kon-
centra. Dopoldne ob desetih bo v Na-
rodnem domu predstava za šolsko 
mladino, zvečer ob. 20 pa za odraslo 
publiko. Tudi ta koncert bo v veliki 
dvorani Narodnega doma- .Zanimivo 
je tudi to, da zbor spremlja folklor-
na skupina, ki bo tudi v Celju pri-
kazala nekaj narodnih domačih ple-
sov. 

Prihodnje leto bo kulturno umet-
niško društvo »Stif Naumov« slavi-
lo dvajsetletnico svojega delovanja. 

Začelo je s stošestdesetimi člani zbo-
ra, folklorne skupine in mandolin-
skim orkestrom. Prva leta so nasto-
pali le v okolici Bitola, kasneje pa 
— ko so se uveljavili z nastopom na 
progi Šamac—Sarajevo — so izvedli 
več uspešnih turnej po naši domovi-
ni. Zdaj ima to društvo že 500 čla-
nov. Največ je delavcev, veliko pa 
tudi srednješolske mladine. Poleg 
zbora delajo v društvu še zabavni, 
pionirski, mandolinski, harmonikar-
sik in pihalni orkester ter folkalrni 
ansambel in narodni orkester. 

Zbor se je na gostovanje v Slove-
niji temeljito pripravil, zato se obe-
ta Celjanom, ki bodo v nedeljo obis-
kali koncert, resnično kulturno do-
živetje. 

S SEJE OBČINSKE SKUP.-SCTNE MOZIRJE 

Zaskrbljujoča investicijska poliiika 
Občinska skupščina Mozirje je na 

zadnji seji razpravljal o lealizaciji 
družbenega plana. Industrija je pre-
segla plan za 7 odstotkov, prav tuko 
gostinstvo za 10 odstotkov, obrt 
gozdarstvo in trgovina pa sta blizi' 
planskih predvidevanj. Prav solidne 
lezultate so letos dosegli pri podruž-
bljanju gozdne proizvodnje. Doslej 
so zajeli že 78,3 odstotke predvidenih 
površin. Dobro napredujejo tudi grad-
nje gozdnih cest. Letos gradijo k a r tri 
večje in tri manjše — zakar je pred 
videnih 320 milijonov. 

Zaskrbljujoča pa je realizacija in-
vesticij v višini nad 400 milij6no\ 
dinarjev — ta sredstva niso bila 
odobrena in so izvršena le z 9 od-
stotki. Najbol j težavno pa je stanje v 

kmetijstvu, k jer niso pravočasno pri-
pravili načrtov za gradnjo objektov. 
Občinska skupščina je sprejela nekaj 
priporočil, kako reševati to stanje. 

R. .Z. 

Redni sestanki 
s poslanci 

I 
Preteklo soboto so se v Celju se-

stali vsi poslanci republiške in zvez-
ne skupščine celjskega območja, da 
bi se s predsednikom občinske skup-
ščiime tovarišem Marjanom Učakar-
jem pogovorili o delu v prihodnjem 
razdobju. Največ so razpravljali o 
programu razvoja celjske komune, o 
reorganizaciji uprave občinske skup-
ščine ter o akciji za vpisovanje poso-
jila za pomoč ponesrečenemu Skop-
ju. Razgovor je bil dolg in živahen, 
poslanci pa so se dogovorili, da bodo 
podobni sestanki, kjer bodo progra-

'mirali svoje delo in razpravljali o 
problemih komune, postali redna ob-
lika sodelovanja poslancev in občin-
ske skupščine. —a-

Mladina in statuti 
delovnih organizacij 

Pretekli petek je bil v sejni dvorani Narodneg;a doma razširjeni 
plenum ObK ZMS Celje o »statutih f^ospodarskih organizacij«, katere-
ga so se udeležili predstavniki osnovnih organizacij Zveze mladine v 
delovnih organizacijah v celjski komuni. Plenum je imel namen ugo-
toviti vlogo mladine pri neposrednem sestavljanju statutov delovnih 
organizacij. 

Po poroči l ih (pre<lstavnikov posa-
meznih proizvodnili akt ivov je bilo 
dojeti, da v večini p o d j e t i j v naši 
komuni še niso ipričeli z delom na 
tem področ ju , medtem ko so v osta-
Uh ipritpravljeni delati , pa n i m a j o 
ali dovolj s t rokovnega kadra , ali pa 
so dela še v teku. Ob v p r a š a n j u , 
kakšnega načina se pri s e s t a v l j a n j u 
osnutkov s tatutov pos lužu j e jo ko-
misije, so ipredstavniki p lenuma po-
vedali, da neka te r i p r i l a g a j a j o sta-
ra pravi la novim principom v na-
šem gospodarskem in poli t ičnem 
življenju, drugi se pos lužu je jo raz-
nih »s t rokovnjakov« iz Zagreba itd. 
Le malo j e takšnih odgovorov, ki 
bi povedali , da se j e komis i j a po-
stavila na lastne noge v želji , da 
glede na sipecifičnosti p o d j e t j a se-
stavi osnu tek in ga potem v takš-
nem »s-urovem«' s t an ju p r e d a stro-
V.winjakom. ki bi ga šele ipotem 
prilagodili ekonomsko — pravno — 
po)i(i^nim zah tevam. 

.Va V i p r a š a n j e , v kakšn i meri j e 
mladina neposredno sodelovala p r i 
razpravah ali k o n k r e t n e m sestav-
Iianju osnutkov istatutov, je bilo 
s išati od ipovsod negat iven odgovor. 
Zato so udeleženci iplenuma bili 
mnenja, da j e naloga mladine (pred-
vsem programsko razp rav l j a t i p ak-
tualnih problemih, ki so se morda 
pokazali kot negat ivni v proizvod-
nji, in da glede na t r enu tno situa-
cijo. ob rea ln ih p r e d v i d e v a n j i h 
perspektivnega r azvo ja , p o s r e d u j e 
komisijam za izvedbo osnutkov kon-
kretne ipredloge. Glede na zelo k ra -
tek čas. v k a t e r e m m o r a j o biti se-
staljeni osnutki , i m a j o zato k lubi 
mladih p ro izva ja lcev in proizvodne 
konference dovol j dela, k a j t i le z 
načrtnim š tud i jem posameznih 
problemov, ki bi j ih n a j s* s tatu-
tom povsem odprav i l i ali v s a j omi-
lili, bomo lahko dosegli končno tudi-
neki realni rezul ta t . 

Plenum je ipokazal, da več j i del 
mladine v ce l j sk i komuni ni sez-
nanjen z vsebino in obliko statutov, 
k' hi jo n a j le-ti imeli. Zato bi n a j 
sodstva mladinskih akt ivov v pro-
j z v ^ n j i seznanila mladino o tem, 
kak.šna n a j bi bila vsebina in kva-
liteta osnutkov statutov glede na 
' '^cif ičnost i posamezne gospodar-
'̂ ke organizaci je . Predvsem je t reba 
paziti, da s ta tu te ne bi zgol j kopi-
cah, oziroma, da ne hi p r e j š n j a , 
J^eckrat slaba pravi la p o d j e t j a pr i -
aRajali novim pr inc ipom in ustavi, 

bi tako še vseeno dobili soraz-
"^^»no slabe s tatute . P lenum je bil 
"""^nja, da j e ta problem n a j b o l j 
Pfreč v trgovini. Zato j e nu jno , da 
^̂  prav v t e j de javnos t i .posveti se-

n a j v e č pozor-

vlo'-^^® »a negat ivne odgovore o. 
l iaf- mladine p r i sestav-
J n ju osnutkov v delovnih organi-
^^-'Jah je p l enum .poudaril, da mo-
r "»ladina biti tista, ki IH) Z 

predlogi iiM)kazala, da si 
rej l .Vf"^« k u j e dokument , ki bo 
Sbl s teber n a d a l j n j e g a go-
t^T^J**"]« in nap redka . Principi , 
na 40 ^"demletni plau iu p r e h o d 
tel tednik, m o r a j o biti sVe-
»»fteti v naši povojn i s tvar-
naif ' i e t r eba v s ta tu tu "Jti pravo mesto. 

O b koncu je p l e n u m sp re j e l s.kle,p 
da se delo i>vadine pri k o n k r e t n e m 
s e s t a v l j a n j u s ta tutov de lovnih or -
ganizaci j oceni in upošteva pr i tek-
movan ju za n a j b o l j delovni akt iv 
ZMS v ce l j sk i komuni . 

V KOmiSKI OBČIM LE TAKO NAPREJ! 
Podatki o g iban ju gospodarstva na 

območjoi konj i ške občine za prvih 
sedem mesecev kaže jo doka j ugodno 
sli'ko. Planirani obseg indust r i j ske 
proizvodnje za to obdobje je bil pre-
sežen za dobrih 7" o, v p r imer jav i z 
enakim razdobjem lanskega leta pa 
je bila proizvodnja večja za okoli 
19" o- Tako je indust r i ja na območju 
občine do konca jul i ja izp>olnila po 
fizičnem obsengu 62,5® o letnega pla-
na, po vrednosti pa 62,3%. Med po-

sameznimi podjetji zlasti izpadajo z 
visokim doseganjem tovarna umet-
nih brusov »COMET« v Zrečah, ki 
je v sedmih mesecih dosegla nad 
75",) letne proizvodnje, in usn,5arski 
kombinat »KONUS«, kjer so izpol-
nili že okoli 69" o letnih proizvodnih 
nalog. Precej uspešno so postavljene 
naloge izpolnjevali še v tovarni ko-
vinskih izdelkov v Vitanju, v to-
varni usnjarskih strojev »KOSTKOJ« 
in pri LIP v Slov. Konjicah, medtem 

ko so v TKO Zreče nekoliko zaostali. 
Tu so nabavil i neka tere nove stroje-
«hi pa -zaradi nekater ih okvar še 
niso v celoti začeli obratovati , delino 
pa je na neiz;polnjevanje proizvod-
n i h obveznosti vplivala tudi neredna 
dobava reprodukci jskega materiala. 

Se ugcdnešj i od proizvodnih poka -
.zateijev so podatki o izvozu. Čeprav 
je bil letni plan izvoza postavljen v 
vrednosti nad 2 milijona dolarjev, so 
ga industrijske delovne organizacije 
do konca julija izpolnile z nad 80",). 
Zlasti viden uspeh je tu zabeležil 
usnjarski kombinat »KONUS«, ki je 
v letnem izvoznem planu občine 
udeležen skoraj s polovico celotne 
vrednosti, v prvih sedmih mesecih 
pa je svojo obveznost izpolnil že 
z 108" , T u d i TKO Zreče je do tega 
časa izvozilo izdelkov v vrednosti 
66,9" o letnega plana, nekoliko niž-
je pa sta »KOSTROJ« in LIP Slov. 
Konjice. Razveseljivo je dejstvo, da,, 
je izven letnega plana tovarna ko-
vinskih izdelkov v Vitanju izvozila 
za okoli 10.000 dolarjev lastnih izdel-
kov. Ob tako ugodni izvozni d inami-
ki, posebno v usnjarsk i industr i j i , 
je pričakovati , da bo letni izvozni 
načr t konj iše občine precej preko-
račen. To še tembolj , 6e bo tudi les-
na industr i ja , ki ima prece j šn je iz-
vozne obveznosti, v drugem pollet-
ju izvoz nekoliko povečala. 

Številke o zalogah gotovih iz-
delkov v p r imer jav i s s t an jem ob 
koncu lanskega leta kažejo, da so Y 
večini podje t i j nižje. Na.jmanjše za-
loge ima opekarna v Ločah, kar je 
razumljivo, saj je prav sedaj grad-
bena dejavnost najmočnejša. Pač pa 
so se skoraj povsod povečale terjat-
ve do kupcev na eni strani in ob-
veznosti dobaviteljev. Tu kaže naj-
ugodnejše rezultate TKO Zreče. 

Finančni podatki kažejo, da so se 
skora j v vseh panogah povečala 
sredstva za osebni dohodek, v manj -
ši mer i pa za Sfklade razen pri obrti . 
Cisti dohodek v pr imer jav i s prvim 
pol let jem lanskega leta pa je indu-, 
s t r i ja le tošnje prvo pollet je do-
segla z 164,2" o, gostinstvo z 159,7" o, 
obrt z 128",) in trgovina z 112" o. 

POKALNO PRVENSTVO 
SLOVENIJE V HOKEJU NA TRAVI 

O d b o r za h o k e j na t ravi Slove-
n i j e j e te dni razpisal poka lno re-
p u b l i š k o p rvens tvo . Kot vse kaže 
se 1k) tega t e k m o v a n j a ndeležilo več 
kot osen^ moštev iz Sloveni je , vse-
k a k o r pa ekipe HDK Ce l j a , Pa r t i -
zana iz Senovega, Krškega itd. 

Po razpisu t e k m o v a n j a bodo p r i -
j a v l j e n a moštva n a j p r e j nastopi la 
v tako imenovanih conah. P rvo kolo 
tega p r e d t e k m o v a n j a bo t"?, okto-^ 
bra , d rugo 20. in t r e t j e 27. ok tobra 
letos. T e r m i n e za zak l jučn i del teki-
m o v a n j a bo organiza tor razpisal 
pozne je . 

Ce l j sk i hokej i s t i na t rav i se 
mar l j i vo iprLpravljajo tudi na to 
t ekmovan je . 

Pokvarjena 
šunka 

v zadn j i številki CELJSKIIGA 
T f p N I K A v rub r ik i VAŠE VRSTI-
CE, j e p isa l tov. Anton Konica, ka-
ko j e p r e j š n j o soboto kupi l v de-
l ikatesi >MAT1CA< p()kvar jeno 
šunko. Med ostal im o m e n j a , da se 
mu čudno zdi, da ob tako u r e j e n i 
veterinars 'ki službi še lahko pr ide 
do t akega po java . Ne misl im zago-
v a r j a t i o rgan izac i je in dela veter i-
na r ske službe. Ob ja sn i l pa bi rad 
piscu in osta l im bra lcem, d a si ve-
t e r i na r ska kon t ro lna služba pr iza-
deva zagotoviti {x>trošnikoin neopo-
rečna živila. 

Dolžnost vsakega p ro izva ja lca in 
^prodaja lca pa je, da p ro izva ja ozi-
roma p r o d a j a le neoporečna živila. 
V k o n k r e t n e m p r imeru , če j e šun-
ka imela n e p r i j e t e n von j , tako da 
ga j e po t rošn ik t a k o j občutil , ko j e 
odvi ja l papi r , bi to moral opaziti 
tudi p r o d a j a l e c in jo izločiti iz pro-
da j e . V t em p r i m e r u j e neposredno 
odgovoren p r o d a j a l e c sam. 

Čudno pa se mi zdi, da niti eden 
od pot rošnikov in sam pusec, ki 
pravi , da so šunJko množično kupo-
vali, tega ni javi l ve te r inarsk i ali 
san i ta rn i inšpekci j i . Le tako bi lah-
ko ugotovili resnično s t a n j e in uk-
repal i p ro t i neodgovornim proda-
ja lcem. Zelo r edko se p r imer i , da 
bi /potrošniki sami p r i j av i l i t akšne 
po jave , s a j bi s tem kont ro ln im or-
ganom ola j ša l i delo. 

Za ve te r inasko inšpekci jo 
ve t e r i na r 
Marjan Tiselj 

P o d j e t j e »AVTO CELJE« Ce l je , Medlag .štev. 16 

sprejme v uk vajence naslednjih strok: 

AVTOKLEPARSKE. AVTOTA PETNISK E, 
MEHALNIONE, AVTOLICARSKE 

Pogoj : končana -osemle tka . 
D a l j e s p r e j m e v s lužbo: 

kvalificirane delavce avtokaroseriste 

kvalificirane ali visokokvalificirane delavce avtokleparje 

kvalificirane delavce avtotapetnike 

korespondenta 

Pogoj : ekonomska s r e d n j a šola. 
P ismene p r o š n j e s p r e j e m a sekre ta r i a t p o d j e t j a do zasedl>e pro-
stih delovnih mest 

MTT : 2 K K c e l i e 79:78 
V četrtem kolu druge republiške lige 

(vzhodna skupina) so košarka.ši ZKK Ce-
je gostovali v Mariboru, kjer so po iz-
redno dramat ičnem razpletu t e k m e iz-
gubili dvoboj v podaljšku z rezultatom 
79:78. Tekma v rednem času se je nam-
reč končala z rezultatom 68:68. 

Pri 2 K K Celju sta se najbolj odl iko-
vala Cepin s 33 in f e r n o S a s 16 koši . 

V derby tekmi vzhodne druge skupine 
se bodo košal-kaši ZKK Celja srečaH v 
soboto ob 19. url na igrišču pod Skalno 
klet jo z moštvom Proletarca iz Zagorja. 

PORAZ V ZAGREBU 
Celjski hokej is t i na travi so v nede l jo 

nastopil i v Zagrebu ter se v prijateljski 
tekmi pomeriU s tatnošnjo ek ipo E l e k t r o 
stroja. Zmagali so domačini z razmerama 
v i sok im rezul tatom Precejšen del 
krivde za visok poraz nosi slab in ne-
zanesl j iv vratar csljsikega moštva . 

Cestno p o d j e t j e v Ce l ju r azp i su je sledeča delovna mesta: 

analitika — kalkulanta 
pravnega referenta 
geometra in 
dveh gradbenih tehnikov 

Za delovno mesto pod 1. se zahteva v iš ja ali s r e d n j a s t rokovna 
izobrazba z večletno p r a k s o ; za delovno mesto pod 2. visoko, za 
oprtala pa s r e d n j a s t rokovna izobrazba. 

Nastop s l u ž b i I' II t ako j uli JM) dogovoru. P r e j e m k i po 
pravi ln iku o osebnih dohodkih . 

Ponudbe je nasloviti na CESTNO P O D J E T J E V CELJU. Jur-
čičeva štev. 1. 


